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Abstract (en)
[origin: CN104095354A] The invention provides an external extension piece 1 for a case 2 of a watch 3 or jewel. The extension piece is removable
and includes, for housing an auxiliary function or a particular component, at least one housing 20 which is delimited by a body 21 of substantially
annular shape, this body 21 being held confined and clamped between, on the one hand, a base 22, and on the other hand, a cap 23 including an
aperture 24 at the level of each this housing 20, by a securing and clamping means or by screws. This cap 23 includes a continuous elastic holding
means 27 around and inside this aperture 24. This housing 20 confines a spherical moving element 32 with minimum play projecting through this
aperture 24.

Abstract (fr)
Extension (1) externe pour une boite (2) de montre (3) ou de bijou. Elle est amovible, et comporte, pour le logement d'une fonction annexe ou d'un
composant particulier, au moins un logement (20) qui est délimité par un corps (21) de forme sensiblement annulaire, ledit corps (21) étant maintenu
prisonnier avec serrage entre, d'une part une embase (22), et d'autre part un chapeau (23) comportant une ouverture (24) au niveau de chaque dit
logement (20), par des moyens de fixation et de serrage (25). Ledit chapeau (23) comporte des moyens élastiques de maintien (27) continus autour
et a l'intérieur de ladite ouverture (24). Ledit logement (20) enferme un mobile (32) sphérique a jeu minimal saillant par ladite ouverture (24).
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